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Jegyzőkönyv 
 
Készült Fonó Önkormányzat Képviselő-testületének 2011.február 15-én tartott képviselő-
testületi üléséről .  
 
Jelen vannak: Nyerges Péter-polgármester 
                       Szabóné Nagy Veronika-alpolgármester 
                       Huber Zoltán 
                       Horváth Alexandra 
                       Pál József Ernőné-képviselők 
                       Farkas János-CKÖ elnöke 
                       Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző 
 

- Nyerges Péter-polgármester köszönti a testületi ülésen megjelenteket. Megállapítja, 
hogy a testület határozatképes, mivel az 5 fő képviselőből 5 fő jelen van. Ismerteti a 
napirendi pontokat és megkérdezi van-e más javaslat. Más javaslat nincs a testület az 
alábbi napirendek tárgyalja.  

 
Napirendek:  
 
1./ Az önkormányzat  2011. évi költségvetési rendeletének elfogadásáról 
     Előadó:         Nyerges Péter  polgármester  , Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző  
 
2./  Egyéb tájékoztatások, előző ülés óta történtekről   
     Előadó: Nyerges Péter- polgármester  
 
3./  Szociális ügyek, személyi ügyek zárt ülésen 
    Előadó: Nyerges Péter- polgármester 
 
 
Napirendek tárgyalása:  
 

1. Az Önkormányzat 2011. évi költségvetési rendeletének elfogadásáról 
Előadó: Nyerges Péter-polgármester, Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző 
  

- Nyerges Péter-polgármester elmondja, hogy az elmúlt ülésen elhangzottaknak 
megfelelően átdolgozásra került a költségvetés, belekerült a közös intézményeknek a 
hozzájárulása is. Ennek megfelelően, ha nincs más kérdés, javaslatot tesz a rendelet 
elfogadására.  

 
Fonó Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi rendeletet 
alkotja:  
 
 2/2011./II.16./ Fonó Községi Önkormányzat Képviselő-testületének önkormányzati 
rendelete:  
Az önkormányzat 2011. évi költségvetéséről  
/a rendelet a jk. melléklete/ 
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2./  Egyéb tájékoztatások, előző ülés óta történtekről   
     Előadó: Nyerges Péter- polgármester  
 

a) Kötél Egyesület támogatási kérelme 
 

- Nyerges Péter-polgármester javaslatot tesz az Egyesület támogatására 15.000,-Ft 
összegben a mindennapi mentési munkájukhoz.  

 
Fonó Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
 23/2011./II.15./ sz. Fonó Önkormányzat Kt. határozat:  
 
Fonó Önkormányzat Képviselő-testülete a „Kötél” Kaposvári Önkéntes Tűzoltó és Életmentő 
Egyesület Kaposvár, Fő u. 47. részére egyszeri 15.000,-Ft támogatást állapít meg a 
mindennapi mentési munkálataikhoz való hozzájárulásként.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
b) Egyéb tájékoztatások:  
 

- Nyerges Péter- polgármester az alábbi tájékoztatásokat teszi az elmúlt ülés óta 
történtekről. 

- A számítógépes pályázat beadásra került.  
- Játszótér felújításra lesz lehetőség, várhatóan májusban nyílik meg rá a pályázati 

lehetőség, erre a betervezett  1 milliót nem szeretné mind elkölteni.  
- Buszmegálló-öböllel kapcsolatban térkő lerakása lenne jó megoldás. Várhatóan ennek 

lesz tervezési és engedélyezési költsége is.  
- Iskola épületében  lenne jó a nyílászárók, vagy a fűtésrendszer kiépítése. Központi 

fűtési lehetőséget is át kellene gondolni.  
- Megjelent egy zöldségtelepítési pályázat, amelyben egy cég  500 e Ft-tal támogatná 

ezt, egy földterületet ingyen kellene adni és egy szakembert, aki műveli. Az iskolánál 
lévő belső kertre gondolt. Erre vissza kell térni még március 7-ig.  

- Diótelepítés, amiről az előző ülésen beszéltek, sem lett elfelejtve, de talán inkább a 
mogyoró jobb lenne, gyorsabban termőre fordulna .  

 
- A Taszári önkormányzat a mai postával küldött egy levelet, az iskolai megállapodás 

felmondásának szándékával, amennyiben nem járul hozzá az  önkormányzat az 
inkasszóhoz, nem egyenlően finanszírozza az intézményt, nem gyerekarányosan 
lesznek a Tanácsban és az igazgatót nem a gesztor nevezi ki, akkor felmondják a 
megállapodást a tanítási év végével. Ezt át kell beszélni, mivel ez egy ultimátum, nem 
valószínű, hogy ezzel a gesztor település járna jól.  

 
- Ma jelent meg a falugondnoki pályázat, már van egy jelentkező.  

 
- Farsangi bál lesz  02.19-én lesz,  22 gyerek és 3 felnőtt résztvevővel, lesz tombola is, 

mindenkit szeretettel vár.  
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- A közmunkaprogramokra beadta a pályázatot, elvileg 10 embert lehetne 
foglalkoztatni.  

 
- Szabóné Nagy Veronika-alpolgármester felveti, hogy sok az üres ház Fonóban, amit 

nem tartanak rendben. Ezekre tavasszal ki kell találni valamit, fizessenek, tartsák 
rendben.  

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyző össze kellene írni, hogy melyik terület elhanyagolt 

akkor el lehet járni velük szemben, remélhetőleg a német tulajdonosoknak van itt 
képviselőjük. 

  
- Huber Zoltán : Tájékoztatja a testületet, hogy  február 10-én részt vett  Tamásiban egy 

ivóvízminőség- javító gyűlésen, mivel Fonó is tagja a Társulásnak. Ott az alábbiakról 
volt szó:  

- 130 Ft/fő társulási tagdíjat szavaztak meg  éves szinten a tanácsnak.  
- Önerőről szavaztak, amely az első fordulóban magasabb, másodikban kisebb lesz, ez 

Fonónak 768 e Ft lenne, csak igazolni kell ennek a rendelkezésre állását, nem kell 
befizetni.  

- Tisztségviselőket választottak  
- Módosítani akarták a társulási tanács tagjainak számát, de ezt elutasították.  
- Írásbeli szavazás intézményét  bevezették.  
- Társulás Munkaszervezete átalakult Kft-vé,  ami többletköltséggel nem jár.  
- Felügyelő bizottsági tagokat megválasztották.  
- Az euviz.hu  honlapon rajt vannak a beadott pályázatok. 

 
- Pál József Ernőné : Megkérdezi, hogy az  orvosi rendelőben gázzal vagy fával 

fűtenek? Mivel a  hivatalban 20 napon át  fűtenek, gázzal az orvosnál ugyanennyi 
elmegy 5 napon át, de közel ugyanannyit fizetnek, itt kellene takarékoskodni.  

 
- Nyerges Péter - polgármester ha más kérdés nincs, zárt ülést rendel el a testület így 

folytatja tovább a munkáját.  
 

K.m.f. 
 
 
 
Nyerges Péter                                                                Patakiné Kercsó Szilvia 
polgármester                                                                  körjegyző  
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